
Asansör  sektörünün  sorunları
TTSO’da konuşuldu

thi – Trabzon Ticaret ve Sanayi
Odası’nda  (TTSO)  yapılan
toplantıda  asansör  sektörü
temsilcileriyle  sorunlar  ve
çözüm  önerileri  üzerine  görüş
alışverişinde bulunuldu.

Toplantıya TTSO Başkanı M. Suat Hacısalihoğlu, Yönetim Kurulu
Üyesi Şaban Bülbül, Genel Sekreter Hakan Gürhan ve asansör
sektörü temsilcileri katıldı. Başkan M. Suat Hacısalihoğlu,
sektörle  ilgili  olarak  geleceği  düşünerek  doğru  adımlar
atılması  gerektiğini,  bu  yönde  yapılacak  güç  birliğinin
herkese  faydası  olacağını  söyledi.   Hacısalihoğlu,  sektör
temsilcilerinin asansör yönetmeliği taslağıyla ilgili alınacak
görüş ve önerilerinin TOBB kanalıyla bakanlığa iletileceğini
de vurguladı. Toplantıda daha sonra asansörcüler, sorunları ve
çözüm önerileriyle ilgili fikirlerini açıkladı.
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